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浙江省林业科学研究院（浙江省林产品质量检测站）
Zhejiang Forestry Academy & Zhejiang Forestry Product Testing Station, ZFPTS

委托检测协议书

Contract for Test Entrust

地址（Address）：杭州市留下留和路399号（310023） 

电话（Phone）：（0571）87798190，87798113（Fax）      样品编号（Serial number of the sample）： 

	委托方

Clients
	名称

Name
	
	联系人

Contact 
	

	
	地址

Address
	
	联系电话

Contact number
	

	受检单位

Subject
	
	检

测

报

告
Test

Report
	是非做符合性声明

Declaration of conformity
	□是（Y）

□否（N）

	生产单位

Manufacturer
	
	
	判定规则

Decision rule
	□数据比较Data comparison修约Rounding □是Y □否N

	送样单位

Provider
	
	
	
	□不确定度Uncertainty

	样品名称

Name of sample 
	
	
	取报告方式

Report collection
	□自取（Self pick-up）
□邮寄（Mailing）

	规格型号

Specifications and models
	
	
	邮寄地址

Mailing address
	

	样品数量

Quantity of sample
	
	
	收件人

Receiver
	
	份数

Copies
	

	样品来源

Sample Source
	□抽样（Sampling） □送样（Sending）
	
	报告形式

Type of report 
	□正常报告Normal
□简化报告Simplify

	抽样单位

Sampling party
	
	生产日期或批号

Date of Manufacture or Serial No.
	

	送样方式

Sample received
	□邮寄（Mailing）

□送达（Self-delivery）

□其他（Other）                 
	商   标

Trademark
	
	等级

Grade
	

	样品状态描述

Sample Description
	

	样品贮存要求

Requirement for Storage
	□常温 （Normal）
□特殊方式（Special）              
	随样品附送资料

Technical data attached to the sample
	□ 无（N）

□ 有（Y）              

	退样方式

Disposal of remaining sample
	□客户自取（Withdrawal）  

□放弃并代为处理 （At the entrusted party’s disposal）
□其他（Other）                   

	检测依据

Test standard
	
	检测类别

Test category
	

	检测项目

Test item
	

	检测服务项目

Sub-contract Items
	
	检测服务供方

Sub-contract
	
	检测服务确认
Confirmation
	□客户指定Entrusted Party
□本站建议ZFPTS

	要求完成日期

Required date of finishing
	
	检测收费

Test Charges
	

	本协议书经委托方与实验室双方签字有效，协议书内容及条款均为本检测协议书的一部分，签字前请仔细阅读。委托方提供的与要求在报告中备注的信息，本站不作真实性核查，由此引起的责任由委托方自行承担。本协议书中未规定事项按有关法律、法规协商解决。

This contract will come into force as of the signature of both parties, the content and terms attached for testing shall be all parts of this contract. Please view this contract carefully before signing. This station will not examine the authenticity of the added Notes provided by the client. Any responsibility arising from this shall be borne by the client.Those terms not stipulated in this contract shall be negotiated in accordance with the regarding laws and regulations of China.

委托单位代表：                                                  本站代表：
(Signature of the representative of Entrust party):                        (Representative of ZFPTS) :     

   日期(Date)：       年（y）  月（m）  日（d）         日期(Date)：    年（y）  月（m）  日（d）

	备  注（Notes）
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协  议  条  款

一、本站根据委托方的要求，对委托方提供的样品进行检测，出具检测报告。委托方根据本协议书要求提供可供检测的有效样品，按约定时间、金额支付检测费用。

二、委托方通过自送、委托或邮寄等方式提供，供检测的样品应是完整的、无破坏的、有效的、可用于检测的；委托方向本站提供的一切资料均应真实、完整、合法、有效；保证样品可在国内外合法销售、流通，不用于非法的目的。委托方提供的检测样品如用于特殊目的，应在签订本协议前提出。

三、委托方对检测报告有特殊要求，如检测结果有测量不确定度的评定、结果符合性判定所采用数据修约方式或考虑测量不确定度方式等，应在本协议书中补充提出。

四、委托方提供与要求备注的信息，本站不作真实性核查，由此引起的责任由委托方自行承担。

五、本协议书只接受委托方的书面方式提出的更改。由委托方代表签字，经本站重新进行合同评审后认为可行才进行更改。更改后即按更改后的协议内容执行。

六、由本站确定的检测方法或检测方法有偏离时应及时通知委托方，并得到委托方的确认。

七、本站按委托方的要求方式发放检测报告。委托方自取，可凭本协议书或单位介绍信、联系人身份证复印件等其他有效凭证领取。

八、委托方如对检测报告结果有异议，应及时向本站提出。

九、委托方不得利用检测报告从事非法活动，不得私自更/涂改。对上述行为造成的后果本站不承担任何法律责任，并保留追究法律责任的权力。

十、委托方自行复复制的检测报告，未加盖本站红印章的，本站不予认可。委托方如需多份检测报告，应在本协议书中同时提出。

十一、本站作为具有独立法人资格的第三方公正、权威检测机构，所出具的检测报告是完全基于第三方公正立场，不受任何一方的干预、影响，对检测结果负责，并对涉及委托方检测技术数据、商业数据、知识产权、产品性能等信息保守秘密。

十二、如遇火灾、水灾、爆炸、地震等人力不可抗拒的情况，造成样品损坏、遗失，本站不承担对样品的损坏、遗失及检测结果的责任，并可根据情况取消或延缓执行协议。

十三、除委托方在本协议中特别提出，本站对检测样品（除检测中消耗外）保管至报告发出后30天。委托方愈期未领取的，本站将视委托方放弃并代为处理。

十四、本协议书一式两份，本站与委托方各执一份。 

                           Terms and Conditions for Testing

1.According to the requirement of the client, the tester test the samples offered by them and issued the test report. The client shall legally provide the testing sample and pay the test fee at the arranged time as stipulated in the contract.

2.The sample offered by client can be sent by themselves, entrust or by mail, the samples should be complete, non-destroyed, effective and fit for testing, the information offered by client should be true, complete, legal and effective. It can be sold at home and abroad and can’t be used for illegal purposes. If the tested sample will be used for special uses, notification should be mentioned before signing the contract.
3.The client shall notify tester by advance notice written in the contract if they have special requirements, such as evaluating the measurement uncertainty of the test results and data rounding method or uncertainty, etc.

4.This station will not examine the authenticity of the added Notes provided by the client. Any responsibility arising from this shall be borne by the client.

5.The contract may only be modified by a variation expressed in writing on behalf of the client, signed by entrust, and confirmed by entrust after the review of the contract after identify it is feasible. It should be carried out according to the modified version after modification. 
6.ZFPTS should notify the client in time when some deviations exist in the test result according to the testing method confirmed by ZFPTS, and confirmed by entrust.
7.ZFPTS will issue test report according to the requirement of entrust. Entrust can take the test report by themselves. If they missed the contract, they can take the introduction letter of the unit or the photocopy of contract person’s ID or other credit to take the test report.

8. The client shall notify in time if they disagree with the test results.

9. The client shall not make any illegal activity and make any correction and amendment of the test report. Entrust won’t liable for any responsibility caused by above actions and will reserve the right to the legal responsibility.
10. Entrust will not confirm those test report if the client reproduce except in full without prior authorization from ZFPTS and have no red chop signed on it. If entrust needs several copies of the test report it should be mentioned in the contract at the same time.

11. Entrust is the third party of impartial and authoritative test organization with the qualification of independent juridical person, issue test report entirely based on the third party impartial ground and shall not be interfered and affected by any party, make serious responsibility concerning the test result, and keep secrets of the information of the entrust, including test technical data, commercial data, knowledge property, product property and other information.
12. In no circumstances whatsoever shall entrust be liable for any loss or damage of sample, test report caused by such beyond entrust control including but not limited to fire, flood, explosion, earthquake. Entrust may cancel or delay the test contract if necessary.
13. Except the special requirement of entrust in the contract, ZFPTS keep the test sample after the expiration of 30 days of the test report unless special arrangements have been made in advance with the client in writing in regard to the disposal thereof.

14. The contract has duplicate, entrust and client shall retain their respective contract.  
第一联  存根联





第二联  客户联





第二联 协议条款
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